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1. 

Návrh na uznesenie miestneho zastupiteľstva č. .../2017 

 Mestskej časti Bratislava – Záhorská zo dňa 7.2.2017 

 

 

Názov bodu programu: Správa o činnosti Komisie na ochranu verejného poriadku  

                                         a životného prostredia pri Miestnom zastupiteľstve Mestskej časti  

                                         Bratislava – Záhorská Bystrica za rok 2016 

 

 

Miestne zastupiteľstvo Bratislava – Záhorská Bystrica 

 

b e r i e   n a   v e d o m i e  

 

správu o činnosti Komisie na ochranu verejného poriadku a životného prostredia pri 

Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava – Záhorská Bystrica za rok 2016. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



                                                       Správa o činnosti 

           komisie na ochranu verejného poriadku a životného prostredia pri Miestnom   

                         zastupiteľstve mestskej časti Bratislava-Záhorská za rok 2016 

            

 

Členovia komisie            Sajan Miloslav 

                                         Hasoň Ján 

                                 Ing. Vaňo Stanislav 

                               JUDr.Polák Peter 

                                         Butkovič Miroslav 

                                         Krajčír Marian           

 

 

Počas roka sa komisia stretla na rokovaniach podľa schváleného  plánu práce celkom 10 krát 

i v mimoriadnych termínoch podľa dôležitosti a vážnosti riešenia jednotlivých problematík. 

18.01 – 15.02.- 14.03..- 18.04.- 16.05.-20.06.-22.08.-26.09.-21.11.- 19.12.2016 

 

Komisia sa na svojich zasadnutiach rokovala o aktuálnych problémoch od zabezpečovania 

zimnej údržby, odstraňovania kalamity po napadnutí snehu, likvidácii čiernych skládok 

, riešenia susedských a medziľudských vzťahov. Navrhla MZ zvýšiť rozpočet cca o 10000 € 

na zahusťovanie pristavovania kontajnerov do intravilánu MČ pre zber domového odpadu,aby 

nevznikali čierne skládky.  

Pravidelne na rokovaniach boli prerokovávané úradné záznamy, ktoré boli vykonané 

príslušníkmi MP a odporúčané riešenia. Prevažne sa týkali nelegálnych čiernych skládok, 

ktoré boli priebežne  odstraňované čo sa týkalo od veľkosti, pracovníkmi úradu na to 

určenými. Z dôvodu operatívneho riešenia ,vyčisťovania  a zhusteného pristavovania 

kontajnerov nebolo potrebné organizovať jarnú brigádu na vyčisťovanie po nelegálnych 

skládkach za čo je potrebné poďakovať pracovníkom úradu- pracovnej čate a pánovi 

Hasoňovi. 

Komisia sa takmer v celom priebehu roka zaoberala riešením sťažností od občanov na 

spoluobčanov a snažila sa ich riešiť v rámci prerokovávania na zasadnutiach komisie,kde sa 

snažila zjednať zmier a porozumenie.(Poškodenie strechy susednej garáže, prerastanie 

popínavej rastliny Brečtanu cez plot na susedný pozemok, prerastanie nepokosenej buriny 

z pozemkov na susedné pozemky, orezanie konárov presahujúcich zo susedného pozemku, 

rušenie nočného kľudu na ul. Štefana Majera č.2,kde bola viackrát predvolaná vlastníčka 

bytu, ktorá sa nedostavila avšak dostavili sa nájomníci a problém rušenia nočného kľudu sa 

podarilo vyriešiť. Ďalej rušenie nočného kľudu spol.EL PICOTEO s.r.o. vednú pod názvom 

TAPAS. Riešila i závažný spor. ktorý sa niesol v duchu 

vyhrážania osobnou likvidáciou sporných strán.  Opätovne parkovanie nákladných mot. 

vozidiel  a pracovných strojov fy. TRAKBAK s východiskom parkovania mimo zastavanej 

územia mestskej časti. Taktiež opätovne prerokovávala sťažnosť fy.Tchimo na paintbalové 

ihrisko, kde počas prevádzkovania prichádzalo k znečisťovaniu materiálov susedného objektu 

a znečisťovania striech .Riešila problém z bezdomovcami v časti medzi katastrom Záhorskej 
Bystrice a Marianky, kde dochádzalo k nelegálnemu obývaniu chatky, páleniu pneumatík, 

káblov, týrania zvierat a hrubého správania. Vyriešenie problému, bolo vykonané pomocou 

polície SR. Zároveň sťažovatelia poukázali na zavážanie výmoľu v uvedenej lokalite EKO 

skupinou MČ. Upozornila, že na uvedené miesto sa môže vyvážať len biologický odpad  so 

súhlasom les. poz. spoločenstva. Povolenie MČ od LPS má vystavené.    

 Ďalej poškodzovanie majetku diviačou zverou, postúpením a informovaním predsedu PS 

a poľovného hospodárstva v Záhorskej Bystrici.  



  

K jednotlivým riešeniam bolo celkove predvolaných 14 obyvateľov Záhorskej Bystrice. 

 

Ďalším akútnym problémom, ktorý sa vyskytoval v priebehu roka čoraz častejšie bol voľný 

pohyb psou v mestskej časti na ktoré komisia viac krát už v minulosti upozorňovala, avšak 

k výraznej náprave doposiaľ neprišlo. Ešte v minulom roku odporúčala vykonať odchyt 

túlavých psou Slobodou zvierat.V niektorých prípadoch boli sťažnosti na konkrétnych 

majiteľov psov, ktoré sa voľne pohybovali po verejnom priestranstve a napádali iných psov, 

ktorí boli na prechádzke so svojimi majiteľmi a prichádzalo i ku konkrétnym zraneniam 

napadnutých psov. 

V jednom prípade prišlo i k napadnutiu mladistvého, ktorému bola spôsobená ujma na zdraví 

pohryzením od psa, ktorého  majiteľ nedostatočne viedol na vôdzke a bez náhubku. 

Majiteľovi bola uložená pokuta vo výške 70 € primátorom mesta Bratislavy. 

 

Komisia vykonávala i výjazdové obhliadky v rámci intravilánu a extravilánu MČ Bratislava- 

Záhorská Bystrica. Vykonala obhliadku toku potokov, ktoré prechádzajú cez Záhorskú 

Bystricu a hlavne so znečisteným Vrbánskym potokom. Tam prijala stanovisko urýchleného 

čiastočného prečistenia pomocou EKO skupiny, ktoré bolo vykonané a následné nahlásenie 

povodiu Moravy a Dunaja, aby potok vyčistili a upravili.   

 

Z každého rokovania komisie boli vykonané zápisnice, ktoré sú založené na príslušnom 

referáte a umiestnené na webe MČ, kde je možnosť nahliadnutia na činnosť komisie, 

stanoviská, odporúčania  a riešenia.  

 

 

Záverom môžem zhodnotiť, že všetci členovia komisie sa  intenzívne podieľali na 

rokovaniach a riešeniach problematík a úloh vyplývajúcich z činnosti komisie na Ochranu  

verejného poriadku a životného prostredia v MČ, ako i ostatní pracovníci a poslanci MČ. 

 

Za vykonanú prácu počas roka 2016 a spoluprácu im ďakujem. 

 

 Bratislave – Záhorskej Bystrici   23.1.2017 

 

 

Spracoval predseda komisie                                                 Sajan Miloslav         

                                                                                                                                           

                                                                                                                             

 

                   

 

 

 

 


